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جلسه مجمع سلامت و ستاد کرونای شهرستان بناب

جلسه مجمع سلامت و ستاد کرونا در شهرستان بناب برگزار شد

با حضور دکتر صومی ریاست دانشگاه، مهندس امین رفیعی فرماندار شهرستان بناب، دکتر نورآبادی رئیس دبیرخانه کارگروه سلامت استان، دکتر کارآموز قائم مقام رئیس مرکز

بهداشت استان، دکتر علی نیرپور رئیس شبکه بهداشت و درمان بناب، همکاران شبکه بهداشت، اعضای شورای اداری و شورای تامین،شهرداران و دهیاران ، خیرین سلامت اعضای

مجمع سلامت شهرستان ، برگزار گردید.

این جلسه از ساعت 9 الی 11 روزچهارشنبه مورخه 24 اردیبهشت در محل فرمانداری شهرستان بناب برگزار شد.

در ابتدای جلسه مهندس امین رفیعی در گزارشی به ارائه عملکرد شهرستان در مقابله با کرونا پرداخت و دستاوردهای شهرستان را مدیون همگرایی و همکاری بسیار صمیمی

ارگانهای ذیربط در شهرستان و ارتباط خوب آنها با مردم دانست.

وی همچنین با اشاره به شیوع کرونا در شهرستان با همکاری و وحدت همگانی توانستیم شیوع ویروس کرونا در بناب را به خوبی کنترل کنیم

خیرین شهرستان بناب در حوزه سلامت بیش از 490 میلیون تومان به بهداشت شهرستان در راستای تامین وسایل بهداشتی کمک کردند

با کمک بسیج و سایر نهادهای دولتی و غیر دولتی در ایام اول شیوع ویروس کرونا در بناب تمامی نقاط شهر و روستا ها ضد عفونی و گند زدایی شدند

کادر درمان بناب از شیوع ویروس کرونا شبانه روزی تلاش کردند که از آن ها تشکر می کنیم.

دکتر صومی در ادامه صحبتها به غیر از روزهای ابتدایی شیوع ویروس کرونا در استان، این بیماری به خوبی کنترل شد وشبکه های بهداشت در این راستا بخوبی نقش خود را ایفا

نمودند و درمقایسه با کشورهای اورپایی و مثلا پیشرفته این ایران بود که به بهترین شکل ممکن با این اپیدمی مقابله کرد.

دکتر صومی همچنین اشاره به لزوم تکمیل پروژه های عمرانی در حال اجرای شبکه بهداشت و درمان شهرستان افزود اتمام بموقع توسعه اورژانس شهرستان بناب در این مواقع

بحرانی و همچنین وجود تجهیزات و ساختارهای فیزیکی و پرسنل دلسوز بکمک شهرستان آمده و در کنترل این بیماری بخوبی نقش ایفای نموند.

دکتر صومی در ادامه با ارایه گزارش اپیدمیولوژیکی بیماری کرونای شهرستان بناب به تحلیل چگونگی روند بیماری در این شهرستان پرداخت و افزود با اینکه اولین مثبت در استان

را بناب داشت و انتظار می رفت که اوضاع بناب وخیمتر از این باشد ولی با تدابیر مسئولین شهرستان و مدافعین سلامت در خط مقدم مقابله با کووید 19 بخوبی کنترل شد و از

حال وضعیت خوبی برخوردار می باشد.

دکتر صومی در مورد تهیه و توزیع ماسک در شهرستان گفت: برای افزایش کیفیت و کمیت میزان تولید و توزیع ماسکها در شهرستان، باید ساختاری تدوین شود که زیر نظر

فرمانداری بر مدیریت این موضوع نظارت کند.

رئیس دانشگاه علوم پزکی تبریز افزود با توجه به موقعیت جغرافیایی شهرستان بناب ضرورت احداث و جایگزین بیمارستان 250 تخته در بناب بیش از پیش است و نیاز دارد در

مورد آن برنامه ریزی نمود

درادامه جلسه دکتر نیرپور رئیس شبکه بهداشت و درمان شهرستان بناب در گزارشی به ارائه عملکرد شبکه بهداشت و درمان در توسعه زیرساختهای سلامت شهرستان در طول شش

سال گذشته پرداخت و همچنین گزارشی از عملکرد شبکه بهداشت و درمان شهرستان بناب درمقابله با این ویروس منحوس ارائه نمود

وی در این گزارش ضمن تشکر و قدردانی از عملکرد خیرین سلامت و سازمانهای مردم نهاد در تهیه و توزیع اقلام بهداشتی پیشیگری از کرونا ، از اهداء نزدیک ۱ میلیارد تومان (

۵۰۰ میلیون تومان نقدی و بقیه غیر نقدی) برای بهداشت و درمان شهرستان بناب خبر داد و از همدلی و همکاری مثال زدنی مردم و تمامی خیرین سلامت تقدیر و قدردانی نمود.

در ادامه به مشکلات شهرستان مثل دفع فاضلاب شهرک ولی عصر(عج) و مشکلات بهداشتی میدان دواب اشاره کردند و از مسئولین مربوطه خواستند توجه ویژه ای به این موارد

داشته باشند که در ادامه صحبت های ایشان نماینده منتخب مردم در مجلس شورای اسلامی شهرستان ضمن تقدیر از زحمات مدافعان سلامت تاکید کردند شهرداری بناب تمام

سعیش را در حل مشکلات میدان دواب در این مدت تعطیلی بکارگیرد طوریکه بعد از اصلاح موارد بهداشتی میدان دواب بازگشایی شود. در این مجمع رئیس اداره آب و فاضلاب

شهرستان از اتمام پروژه فاضلاب شهرک ولی عصر در 4 ماه آتی خبر داد و گفت مشکل تامین بودجه این طرح حل شده و پیمانکار اجرای این پروژه را از سر گرفته است.

در پایان از خیرین سلامت شهرستان با اهداء لوح سپاس توسط رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز تقدیر بعمل آمد
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